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PROTOKÓŁ Nr 11/2/2012 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa 

odbytego w dniu 21.03.2012r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.10.00. 
 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na 
lata 2012-2019 

b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
3. Sprawy róŜne. 

 
 
Ad - 2 a, b. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie:  

• przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2012- 2019,  
oraz 

• zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
 przedstawiła Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz.  
 
 
W dyskusji dot. WPF głos zabrali: 
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Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy przewiduje się wykup gruntów na 
drogach powiatowych. 
 
Skarbnik  Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe tylko w przypadkach remontu 
danej drogi. Podkreśliła, Ŝe będzie taki wykup przy przebudowie drogi 
w Kornicy na terenie gminy Końskie i odszkodowania wyniosą ok. 400 tys. zł. 
 
Radna Helena Obara – zapytała dlaczego jest zmiana kwoty przy remoncie 
drogi w gm. Smyków. 
 
Skarbnik  Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe dokłada gm. Radoszyce 825 
tys. zł i łącznie inwestycja będzie wynosiła 1.625 tys. zł. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – powiedział, ze zna szczegóły tej inwestycji 
i gm. Smyków szacowała, Ŝe będzie to kwota 800 tys. zł – po skosztorysowaniu 
okazało się, Ŝe koszty się zwiększyły. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, Ŝe przeznacza się na odwodnienia dróg 
powiatowych 300 tys. zł, zapytał gdzie. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe takich szczegółów nie zna 
i naleŜy pytać Dyrektora ZDP. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – zapytał czy jest dofinansowanie w dziale 
Kultura i Sport? 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe na Zarządzie był przyjęty 
plan imprez kulturalnych i jest do wglądu w Wydziale. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 
 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały dot. WPF 
pozytywnie większością głosów przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały dot. zmian 
w budŜecie powiatu na 2012r. pozytywnie większością głosów przy 
2 głosach wstrzymujących się. 
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Omówione projekty uchwał stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.35. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
 
Monika Trojanowska   Michał Pękala 
 
 
 
 Końskie, dnia 21.03.2012r. 
 
 


